
                                              Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hôrka, 

  konaného dňa 16. januára 2020 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:   (podľa priloženej prezenčnej listiny):  9 poslancov                                                                      

                          

PROGRAM:      
  1.  Otvorenie, schválenie programu 

  2.  Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

  3.  Kontrola plnenia uznesení 

  4.  Správa hlavného kontrolóra č. 06/2019  o výsledku kontroly vyúčtovania dotácie 

  5.  Správa o kontrolnej činnosti 

  6.  Žiadosti o prenájom nebytových priestorov 

  7.  Žiadosť o odkúpenie obecných pozemkov 

  8.  Rôzne 

  9.  Záver 

 

Bod č. 1. Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Helena Mihalčinová. 

Skonštatovala, že je prítomných 9 poslancov. 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva ako je 

uvedený v pozvánke. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce navrhla za mandátovú, návrhovú komisiu a overovateľov 

zápisnice ako celok poslancov: Emila Chovanca a Tomáša Kožucha. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje uvedený návrh. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 3. Kontrola plnenia uznesení 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 4.  Správa hlavného kontrolóra č. 06/2019 o výsledku kontroly vyúčtovania dotácie 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce uviedol, že neboli čitateľné dátumy na niektorých 

predkladaných dokladoch a z dotácie bol obstaraný aj stavebný materiál, čo nesúvisí s činnosťou 

klubu. 

 

Katarína Žoldáková, poslankyňa ObZ vysvetlila, že skauti prerábali klubovňu, znižovali stropy. 

  

Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce ďalej uviedol, že pri vyúčtovaný dotácie treba 

doložiť aj stručnú správu – zhodnotenie účelu použitia dotácie a navrhol, aby pri vyúčtovaní  

dotácie predložili aj originály dokladov a ak je nejaký problém, napr. nečitateľný dátum, tak sa 

prefotí doklad nanovo  a vec bude vyriešená. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

 



Bod č. 5. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce uviedol, že je to zhrnutie všetkých kontrol, ktoré boli 

vykonané v roku 2019, na základe vykonaných kontrol je hlavne potrebné prehodnotiť zmluvy o 

nájme nebytových priestorov a zosúladiť ustanovenia rokovacieho poriadku z platnou legislatívou. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 6. Žiadosti o prenájom nebytových priestorov 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla, že boli doručené dve žiadosti o prenájom 

nebytového priestoru za účelom prevádzkovania kaderníctva od pani Ivety Kožuchovej a  Patrície 

Kubaloš. Patrícia Kubaloš  minulý týždeň svoju žiadosť zobrala naspäť. Takže ostala nám len jedna 

žiadosť, žiadosťou sa zaoberala komisia finančná a správy majetku. 

 

Ing. Peter Žoldák, predseda komisie informoval, že dňa 15.1.2020 prerokovali žiadosť Ivety 

Kožuchovej o prenájom obecného priestoru a odporúča vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže o 

prenájom nebytového priestoru v budove zdravotného strediska  za účelom prevádzkovania 

kaderníckeho salóna a stanovuje minimálnu výšku mesačného nájmu 5,-eur /m
2.  

prenajatej plochy 

plus spotrebované energie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 7. Žiadosť o odkúpenie obecných pozemkov 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že Helena Byvalcová a Marián Gilak si 

podali žiadosť o odkúpenie obecných pozemkov za svojím rodinným domom. 

 

Ing. Peter Žoldák, predseda Komisie finančnej a správy majetku informoval, že dňa 15.1.2020 

komisia prerokovala žiadosť Heleny Byvalcovej a Mariana Gilaka o odkúpenie obecných 

pozemkov a odporúča predaj parcely č. 170 o výmere 138 m
2 

a parc. č. 171 o výmere 74 m
2 

za cenu 

najmenej 5,00 eur/m
2
. 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

Bod č. 8. Rôzne 

Ponuka spolupráce na investičnej akcii Rekonštrukcia MK v časti Hôrka p.č. 1198/1, 1190/1, 

935/1 – František Pajpach 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala o ponuke na investičnej akcii “Rekonštrukcia 

MK v časti Hôrka!, v mene investorov IBV Slnečná stráň je to len prvotná ponuka a chýba suma 

investície, na základe stanoviska stavebného úradu je rekonštrukcia miestnej komunikácie v časti 

Hôrka  záujmom súkromného investora nie obce. 

 

Ing. Peter Žoldák, predseda Komisie finančnej a správy majetku informoval, že uvedenú ponuku 

prerokovali dňa 15.1.2020 na svojom zasadnutí a komisia má za to, že v schválenom rozpočte obce 

na rok  2020 nie je priestor na financovanie požadovanej investičnej spolupráce a obec nedisponuje 

voľnými finančnými prostriedkami na investície. 

 

Emil Chovanec, poslanec ObZ uviedol - je to investícia investora, chýba vízia, je potrebné mať 

všetky stanoviská ohľadne vody, plynu, kanál pre 56 domov a pre existujúce domy či nebudú 

ohrození napr. dodávkou vody či postačuje kapacita, možno tam budú potrebné  dva pruhy na 

hlavnú cestu. 

 



Peter Gorecký, poslanec ObZ – uviedol obec tam nemá svoje pozemky, treba urobiť prieskum cesty 

či je v dobrom stave 

 

PaedDr. Stanislav Dubrovčák, poslanec ObZ uviedol - nie je to v našom záujme je to ich investícia 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 9 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 9 poslancov. 

 

V rámci tohto budu vystúpili 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala: 

- o zaslaní výzvy na zateplenie školy na Environmentálny fond 

- o informačno-náučnej tabuli s názvom „Slovenská banská cesta“, ktorú zhotoví Banícky cech 

   horného Spiša 

 

Emil Chovanec, poslanec ObZ uviedol, je potrebné sa zaoberať bývalou materskou školou, dať 

výzvu na využitie priestorov 

 

Ing. Mgr. Milan Tomáš,hlavný kontrolór obce uviedol, ak by tam boli zriadené jasle max. počet je 

12 detí v jednej triede, poskytujú starostlivosť pre detí do troch rokov, musí mať bezbariérový 

prístup, aké jasle súkromné alebo verejné. 

 

Andrea Nogová uviedla, že majú zoznam detí, ktorí sú od 2 do 4 rokov a potrebujú ich rodičia 

umiestniť v škôlke a vedia o niekom kto by chcel prevádzkovať škôlku. 

 

Emil Chovanec, poslanec ObZ uviedol je potrebné dať žiadosť o prevádzkovanie škôlky a potom sa 

tým budeme zaoberať. 

 

Bod č. 9 Záver 
Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva a poďakovala 

prítomným za účasť o 19.24 hod.. 

 

 

V Hôrke dňa 24. januára 2020 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Emil Chovanec                                 ........................................... 

 

                             Tomáš Kožuch                                  ............................................ 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Kovalčíková                                                                                                                          

                                

 

 

 

 

 

                                                                                                    Ing. Helena Mihalčinová 

                                                                                                             starostka obce 

 

 


